



International Distributor Commission Application For Existing NEFFUL Distributors Only

DISTRIBUTOR NO.

--	--	--	--	--	--

MANDATORY

TAIWAN 1F., NO. 245, SEC.1, DUNHUA S. RD., DA-AN DISTRICT, TAIPEI CITY 106 TAIWAN
USA 18563 EAST GALE AVE., CITY OF INDUSTRY CA91748
HONG KONG 6th Floor, Energy Plaza, 92 Granville Road, East Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong
MALAYSIA UBN BANKING HALL, NO.1 LORONG P. RAMLEE,50250 KUALA LUMPUR MALAYSIA
SINGAPORE 101 Thomson Rd, #20-02/05 United Square, Singapore 307591

TEL: +886 2 2773-0988 FAX: + 886 2 2773-5656
 TEL: +1 626 839 6657 FAX: +1 626 839 6927
 TEL: +852 2833 5899 FAX: +852 2838 2858
 TEL: +603 2031 1177 FAX: +603 2031 1155
 TEL: +65 6742 1358 FAX: +65 6742 0126

WEBSITE: www.nefful.com.tw
 WEBSITE: www.nefful.com.my
 WEBSITE: www.nefful.com.hk
 WEBSITE: www.nefful.com.sg

TAIWAN COMMISSION PAYOUT METHOD

Please tick one

- Direct Deposit:** Must provide a copy of Taiwan's bank account passbook. Distributors are responsible for each transaction fee which will be automatically deducted from the commission.
- USD Bank Draft:** The check is issued twice a year in June and December. A transaction fee of **\$500 NTD** shall apply to each transfer (commission must be over **NT\$3,500**) and will be deducted from the commission. The exchange rate is subject to the bank's current rate. Draft issued valid for six months. We will not be responsible for loss or expiration of a check.
- Telegraphic Transfer in USD:** Please fill in complete the following information in the "※" section. It will be deducted transaction fee of **NT\$600** from the commission. The exchange rate is subject to the bank's current rate. (Commission must be over **NT\$3,500**)
- Fixed remittance in June and December every year. Fixed remittance in December every year.
- **Check in NTD:** For foreigner without bank account in Taiwan. The check is issued on the 10th or 20th of every month if you have commission. The application must be received at least 7 business Days prior to the issue date. Every transaction fee will be charged **NT\$50** from the distributor's commission. (Check is valid for one year from the date of issue, after which time the company will have no further obligation to you. NTD check can only be deposited or cashed in local banks in Taiwan.) Please fill in the letter of commission authorization.

U.S.A COMMISSION PAYOUT METHOD

Please tick one

- EFT (Direct Deposit):** You must attach a voided USA bank check.
- USD Check:** Please check one from the following. (Commission Must be over USD\$100)
- Issue check monthly on the 10th if I have US commission.
- Issue check twice a year in June and December. (There will be **USD\$1.00** commission processing fee for each month.)

HONG KONG COMMISSION PAYOUT METHOD

Please tick one

- Direct Deposit:** Distributor must provide a proof copy of H.K. bank account, and for each transaction fee will be deducted automatically from the commission.
- Telegraphic Transfer in USD:** A transaction fee of **HKD250** shall apply to every transfer (commission must be over **HKD1500**) and will be deducted from the commission. The exchange rate is subject to the bank's current rate. If choose T/T in USD, please check one from the following :
- Fixed remittance on the 10th of every month. Fixed remittance in June and December every year. Fixed remittance in December every year.

MALAYSIA COMMISSION PAYOUT METHOD

Please tick one

- Direct Deposit:** Must provide a copy of Malaysia's bank account passbook. Distributors are responsible for each transaction fee which will be automatically deducted from the commission.
- Telegraphic Transfer in USD:** Please fill in complete the following information in the "※" . A transaction fee of **RM52** shall apply to every transfer and will be automatically deducted from the commission. The exchange rate is subject to the bank's current rate. If choose T/T in USD, please tick one of the following :
- Fixed remittance on the 10th of every month. (Commission must be over **RM500**) Fixed remittance in June and December every year.
- **Check in RM:** Please fill in the letter of commission authorization. The application must be received at least 3 business days prior to the issue date. Check is valid for 6 months from the date of issue, after which time the company will have no further obligation to you. A processing fee of **RM5.00** shall apply to every check.
- (1) General Check: Pick up at office in Kuala Lumpur, Malaysia. Valid photo ID must be present.
- (2) Cash Check: Pick up at office in Kuala Lumpur, Malaysia. Valid photo ID must be present. With a valid passport, It can be cashed immediately in the **MAY BANK** in front of Nefful Malaysia office.
- (3) Authorized party: Must present a valid photo ID and authorized form for commission payout.

SINGAPORE COMMISSION PAYOUT METHOD

Please tick one

- Direct Deposit:** Must provide a copy of Singapore's bank account passbook.. Distributors are responsible for each transaction fee which will be automatically deducted from the commission.
- Telegraphic Transfer in USD:** Please fill in the following information in the "※" section. Every transaction fee will be charged **SGD\$100** from the commission. The distributor whom choose telegraphic transfer in USD must tick one if the following.
- Fixed remittance on the 10th of every month (Commission must be over **SGD500**). Fixed remittance in June and December every year.
- **Check in Singapore:** For foreigner without bank account in Singapore. Please fill in the letter of commission authorization. The application must be received at least 3 business days prior to the issue date. Every transaction fee will be charged **SGD5**, and must present the distributor's passport (Hardcopy is not available).

※ Please print and complete the following information for telegraphic transfer with a copy of your USD currency bank account passbook.

Account Name : _____
 Bank Name : _____ Branch Name : _____
 Account No : _____ Swift Code : _____
 Bank Address : _____

I had registered Taiwan U.S.A Hong Kong Malaysia Singapore
 , and agree to draw the areas commission with the above way that I choose.

Applicant Signature : _____ Date : _____ / _____ / _____ (DDMMYY)
 Accept Without Alteration

※ OFFICE USE ONLY (DO NOT WRITE IN THIS AREA)

Confirm member's register Taiwan U.S.A Hong Kong Malaysia Singapore

Place on file / Place of Acceptance TW U.S.A H.K. MY SG Undertaker Name : _____ Accept date : _____ (DDMMYY)



妮芙露國際獎金請領申請書

本申請書限由完成登錄之直銷商所使用

直銷商編號

--	--	--	--	--	--

請務必填寫

TAIWAN 1F., NO. 245, SEC.1, DUNHUA S. RD., DA-AN DISTRICT, TAIPEI CITY 106 TAIWAN
USA 18563 EAST GALE AVE., CITY OF INDUSTRY CA91748
HONG KONG 6th Floor, Energy Plaza, 92 Granville Road, East Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong
MALAYSIA UBN BANKING HALL, NO.1 LORONG P. RAMLEE, 50250 KUALA LUMPUR MALAYSIA
SINGAPORE 101 Thomson Rd, #20-02/05 United Square, Singapore 307591

TEL: +886 2 2773-0988 FAX: + 886 2 2773-5656
TEL: +1 626 839 6657 FAX: +1 626 839 6927
TEL: +852 2833 5899 FAX: +852 2838 2858
TEL: +603 2031 1177 FAX: +603 2031 1155
TEL: +65 6742 1358 FAX: +65 6742 0126

WEBSITE: www.nefful.com.tw
WEBSITE: www.neffulusa.com
WEBSITE: www.nefful.com.hk
WEBSITE: www.nefful.com.my
WEBSITE: www.nefful.com.sg

台灣地區獎金領取方式，請擇一勾選：

- 自動轉帳**：須提供台灣當地銀郵之台幣帳戶影印本，且銀行對於自動轉帳收取手續費則由直銷商所負擔，並從獎金中扣抵。
- 美金匯票**：固定於每年的6月與12月開立美金匯票，(金額需.NT\$3,500或以上)每次手續費為NT\$500，每筆手續費由直銷商所負擔並從獎金中扣抵，匯率以銀行當日為準。匯票有效期為6個月，如有遺失或過期，恕不補發。
- 美金電匯**：請於下列「※」欄位填寫相關資料。每筆手續費NT\$600由直銷商負擔並從獎金中扣除，匯率以銀行當日為準(金額需達NT\$3,500或以上)。
 - 固定於每年的6月與12月電匯
 - 固定於每年的12月電匯
- **台幣支票**：須為在台灣無當地銀行帳戶之外籍人士，每月10日或20日開立支票，請於7個工作天前提出申請，每張手續費為NT\$50，由直銷商負擔，並從獎金中扣除(支票有效期限為一年，超過期限者銀行恕不兌現；台幣現金支票只可存入台灣當地銀行或提領現金)，請填寫台灣現金支票請領申請書/代領委託書。

美國地區獎金領取方式，請擇一勾選：

- 自動轉帳**：須提供美國當地銀行之作廢支票影印本。
- 美金支票**：選擇美金支票者，須選擇領取獎金的時間，請於下列方格中擇一打勾標記：(金額需達USD\$100或以上)
 - 固定於每個月10日開立美金支票
 - 固定於每年6月與12月開立美金支票(每張美金支票手續費為USD\$1.00)

香港地區獎金領取方式，請擇一勾選：

- 自動轉帳**：須提供香港當地銀行之港幣帳戶影印本，且銀行對於自動轉帳收取之手續費由直銷商所承擔，並從獎金中扣抵。
- 美金電匯**：美金匯款手續費為HKD250(金額需達HKD1,500或以上)，每筆手續費由直銷商承擔，並從獎金中扣抵。選擇美金電匯者，須選擇領取獎金的時間，請於下列方格中擇一打勾標記：
 - 固定於每月10日電匯
 - 固定於每年的6月與12月電匯
 - 固定於每年的12月電匯

馬來西亞地區獎金請領方式，請擇一勾選：

- 自動轉帳**：須提供馬來西亞當地銀行之馬幣帳戶影印本，且銀行對於自動轉帳收取手續費則由直銷商所負擔，並從獎金中扣抵。
- 美金電匯**：請於下列「※」欄位填寫相關資料。每次匯款手續費為RM52，每筆手續費由直銷商所負擔，並從獎金中扣抵。匯率以銀行當日為準。選擇美金電匯者，須選擇領取獎金的時間，請於下列方格中擇一打勾標記：
 - 固定於每月10日電匯(金額達RM500以上)
 - 固定於每年的6月與12月電匯
- **馬幣支票**：請填寫馬來西亞委託代領獎金申請書，於3個工作天前提出申請，每次手續費為RM5。支票有效期限半年超過期限者銀行恕不兌現。
 - (1)一般支票：請本人親自持IC或護照至吉隆坡公司領取。
 - (2)現金支票：請本人親自持IC或護照至吉隆坡公司領取，可馬上憑護照在對面MAY BANK銀行兌換領取現金。
 - (3)委託代領：受託人須出具委託書及附照片之身份證明文件方可領取。

新加坡地區獎金領取方式，請擇一勾選：

- 自動轉帳**：須提供新加坡當地銀行之新幣帳戶影印本，且銀行對於自動轉帳收取手續費則由直銷商所負擔，並從獎金中扣抵。
- 美金電匯**：請於下列「※」欄位填寫相關資料。每筆手續費SGD100，由獎金中直接扣除。選擇美金電匯者，須選擇領取獎金的時間，請於下列方格中擇一打勾標記：
 - 固定於每月10日電匯(金額需達SGD500以上)
 - 固定於每年的6月與12月電匯
- **新幣支票**：須為在新加坡無當地銀行帳戶之外籍人士，請填寫新加坡委託代領獎金申請書，於3個工作天前提出申請，每次手續費為SGD5，領取時須攜帶護照正本。

※凡選擇美金電匯者，須以正楷英文填寫下列資料，並請隨附「美金外幣銀行帳戶」影印本以匯款作業。

英文戶名：_____

銀行名稱：_____ 分行名稱：_____

銀行帳號：_____ 銀行代碼：_____

銀行地址：_____

本人已登錄：台灣 美國 香港 馬來西亞 新加坡，並同意採用以上所選方式領取各地區之獎金。

申請人親自簽署：_____ 西元日期：_____ / _____ / _____

* 塗改恕不受理、偽造他人簽名或用印，行為人應負刑法偽造文書及偽造署押等罪責。

※ 本欄位由承辦人勾稽作業

確認直銷商已登錄 台灣 美國 香港 馬來西亞 新加坡

資料存檔地 / 受理地 台灣 美國 香港 馬來西亞 新加坡 承辦人：_____ 受理日期：_____

請擇一填寫中文或英文(背面)獎金請領申請書